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Ikt. szám: 1/867-1/2015. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. július 6-án 8.00 órai 

kezdettel tartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 

 Balogh Balázs alpolgármester, 

 Dr. Balogh Emil Lajos 

 Markó Péter Imre 

 Simon Attiláné 

 Varga József képviselők, 

  

 Dr. Szántód Anita jegyző 

Salamon Edina jkv. vezető 

 

Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, 

hogy jelen van 6 fő képviselő, az ülés határozatképes, azt megnyitja. Ismerteti az ülés 

napirendjét. Kéri a napirendi pontok elfogadását.  

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

166/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendkívüli nyílt ülés 

napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT: 

1. Helyi Esélyegyenlőségi Program (HEP) felülvizsgálata 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

2. Balaton Fejlesztési Tanács által megítélt támogatás, rendezvény 

finanszírozására 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

3. 2015. évi lakossági ivóvíz- és csatorna-szolgáltatási támogatás 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

4. Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület támogatási kérelme  

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

5. Balaton Carp Cup versenyszervezésre vonatkozó együttműködési 

megállapodás ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

6. IBCC Nemzetközi Pontyfogó Kupa terület felhasználásra vonatkozó 

együttműködési megállapodás ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

7. Czukelterné Pőcze Zsuzsanna kérelme területbérleti díj csökkentése iránt 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
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8. Személyi ügy 

Előadó: Simon Attiláné bizottsági elnök 

9. Buszközlekedés helyzete 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

10. Táblák helyzete 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

11. Zöldhulladék kezelés 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

12. Felszíni vízelvezetés 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

13. Útszélek rendbetétele 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

14. Eltűnt okiratok 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

Dr. Balogh Emil polgármester: Kéri vegyes ügyek keretében tárgyalni a buszközlekedés 

helyzetét, a táblák kérdését az orvosi rendelő előtt továbbra is aggályosnak tartja, a zöld 

hulladékról beszélni, az úttervek mellé, amik készülnek a község vízelvezetési tervét, ahol 

nincs megoldva ez, valamint az útszélek rendbetételével kapcsolatban kellene tárgyalni, mert 

valahol rendbe van, valahol nincs rendbe. Az útra benyúló fák vannak a Homokbánya és 

Szitahegyi út között, be van szűkülve az út, mert a bokrok benőtték azt a területet. A 

Lőcedombi úton is csak szakaszosan van rendben, van aki rendben tartja, van aki nem. Még 

egy felvetése lenne, polgármester úr a rendőrségnél kezdeményezte az eltűnt okirat 

vizsgálatát. Nyilván kihallgatták őt is ebben az ügyben. Szeretné megint felhívni a figyelmet 

arra, hogy a rendelő ügyben indított per abból indult ki, hogy ez a határozat nincs, ha pedig 

van, akkor az csak bűntény eredményeként jöhetett létre. Elő lehet venni ezt az okmányt, nem 

ő találta ki, benne van a jogász által benyújtott okiratban. Ez azután előkerült méghozzá vagy 

a földhivataltól vagy a megyei hivataltól, ennek alapján nyerte meg a pert. Ez az okmány 

elkészült, ez az okmány valós okmány volt, és nem bűntény eredményeképpen jött létre 

különben nem mentette volna fel a bíróság, nem nyert volna pert. Ez a perveszteség 1,5 

millióba került az önkormányzatnak, ennyi volt az ügyvédi költségnek az összege. Azt 

gondolja, jó lenne, ha a polgármester úr ezt tisztán, világosan így felolvasná vagy előadná a 

község számára.  

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozathozatal nélkül - 6 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül – egyetértett a plusz napirendi pontok vegyes 

ügyek keretében történő megtárgyalásával. 

 

 

1.) Helyi Esélyegyenlőségi Program (HEP) felülvizsgálata 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Örömmel üdvözli, hogy különböző helyzetben lévő emberek 

egészségügyi állapotával törődik az önkormányzat. Egyedi esetben 13000 Ft egy teszt. Jónak 

tartja, hogy az önkormányzat foglalkozik azzal, hogy az időseket és fiatalokat védőoltásban 

részesíti. Támogatja. Úgy gondolja, hogy a buszközlekedés is ide tartozik. Megpróbálták, 

hogy akik nem tudnak közlekedni, azoknak minden kedden leveszik a vért és elküldik a 
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futárpostával. A röntgen, ultrahang eredmények visszajönnek hozzá, ezen esetekben nem kell 

bemenniük Füredre. Ez komoly gondot okoz. Ráadásul Nyugdíjas Klub is jelezte ezt a 

problémát aláírásával. Ez is ide tartozik az esélyegyenlőséghez. Véleménye szerint ebbe ne 

nyugodjanak bele, vigyék tovább ezt a dolgot. Olyan jellegű vizsgálatot, ahol nem megy el a 

busz, ott végeznek utas vizsgálatot, ezt nem érti. A busz menetvonala megközelíti a lenti 

áruházat, miért nem lehet leszállni, akik a szívkórházhoz mennek. Nem elfogadható a 

VOLÁN részéről a válasz, amit adtak. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy Csopak Község Önkormányzata az 

Ebktv-ben foglaltaknak megfelelően, a Helyi Esélyegyenlőségi Program kétévente előírt 

áttekintésének eleget tett, az áttekintést követően a HEP felülvizsgálatát szükségesnek ítélte. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

167/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Csopak 

Község Önkormányzata az Ebktv-ben foglaltaknak megfelelően, a Helyi 

Esélyegyenlőségi Program kétévente előírt áttekintésének eleget tett, az áttekintést 

követően a HEP felülvizsgálatát szükségesnek ítélte. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri fogadják el, hogy Csopak Község Önkormányzata az 

Ebktv-ben foglaltaknak megfelelően, a Helyi Esélyegyenlőségi Program kétévente előírt 

felülvizsgálatának eleget tett, a szükséges módosításokat elvégezte, a módosított HEP-et 

elfogadja. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

168/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Csopak 

Község Önkormányzata az Ebktv-ben foglaltaknak megfelelően, a Helyi 

Esélyegyenlőségi Program kétévente előírt felülvizsgálatának eleget tett, a szükséges 

módosításokat elvégezte, a módosított HEP-et elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 
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2.) Balaton Fejlesztési Tanács által megítélt támogatás, rendezvény finanszírozására 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Az 

előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Ismerteti a bizottságok állásfoglalását, melyet 

elfogadásra javasolnak a Képviselő-testületnek. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

169/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Balaton 

Fejlesztési Tanács által megítélt 1 MFt támogatást a Csopak Napok rendezvénysorozat 

finanszírozására igénybe veszi, a 3 MFt szükséges önrészt a kulturális keret terhére 

biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

 

3.) 2015. évi lakossági ivóvíz- és csatorna-szolgáltatási támogatás 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Minden évben elfogadja a Képviselő-testület. Ismerteti az 

előterjesztést. Kéri, fogadják el, hogy a 2015. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás 

díjának csökkentésére pályázatot nyújtsanak be a Magyar Államkincstár felé és a testület 

hatalmazza fel az állami támogatás igénylésének benyújtására és a pályázattal kapcsolatos 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

170/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2015. évi lakossági víz- és 

csatornaszolgáltatás díjának csökkentésére pályázatot nyújt be a Magyar 

Államkincstár felé. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az állami támogatás igénylésének 

benyújtására és a pályázattal kapcsolatos szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 
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4.) Balaton Riviéra Turisztikai Egyesület támogatási kérelme  

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti a kérelmet és az előterjesztést. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Az 

előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Ismerteti a bizottságok állásfoglalását, melyet 

elfogadásra javasolnak a Képviselő-testületnek. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a Balaton Riviéra Turisztikai 

Egyesület részére további 500.000,- Ft támogatást ne biztosítsanak. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

171/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Balaton Riviéra Turisztikai 

Egyesület részére további 500.000,- Ft támogatást nem biztosít. 

 

 

5.) Balaton Carp Cup versenyszervezésre vonatkozó együttműködési megállapodás ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti a kérelmet és az előterjesztést. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Az 

előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Ismerteti a bizottságok állásfoglalását, melyet 

elfogadásra javasolnak a Képviselő-testületnek. 

Dr. Balogh Emil képviselő: A bizottsági ülésen felvetette, hogy a horgokat ne szaporítsák a 

strand területén. Közben azt az információt kapta, hogy nem a partról horgásznának, hanem 

csónakról. Másik kérdés a bizottsági ülésen a szezon volt, ahol elhangzott, hogy nem 

főszezonban lenne. A TV-ben is megjelenne, főszezonon kívül igénybe veszik a strandi 

szolgáltatást, plusz költség merül fel, a strand rendbetartásáról is gondoskodni kell. 

Ambrus Tibor polgármester: A partról horgásznak, de csónakkal viszik be a horgot. Kéri, 

fogadják el, hogy a Tematik Kabel Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel az előterjesztés 

mellékletét képező versenyszervezésre vonatkozó együttműködési megállapodást kössenek 

2016. április 24. napjától 2016. április 30. napjáig tartó időtartamra. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

172/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Balaton Carp 

Cup versenyszervezésre vonatkozó együttműködési megállapodás tárgyú előterjesztést 

és az alábbi határozatot hozta: 
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Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Együttműködési 

Megállapodás kötése a Tematik Kabel Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel tárgyú 

előterjesztés mellékletét képező versenyszervezésre vonatkozó együttműködési 

megállapodás megkötését 2016. április 24. napjától 2016. április 30. napjáig tartó 

időtartamra. 

 

Határidő: értelem szerint 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

6.) IBCC Nemzetközi Pontyfogó Kupa terület felhasználásra vonatkozó együttműködési 

megállapodás ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti a kérelmet és az előterjesztést. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Az 

előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Ismerteti a bizottságok állásfoglalását, melyet 

elfogadásra javasolnak a Képviselő-testületnek. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a Tematik Kabel Kereskedelmi és 

Szolgáltató Kft-vel az előterjesztés mellékletét képező terület felhasználásra vonatkozó 

együttműködési megállapodás megkötését ne támogassák. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

173/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az IBCC 

Nemzetközi Pontyfogó Kupa terület felhasználására együttműködési megállapodás 

tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Együttműködési 

Megállapodás kötése a Tematik Kabel Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel tárgyú 

előterjesztés mellékletét képező terület felhasználásra vonatkozó együttműködési 

megállapodás megkötését nem támogatja. 

 

Határidő: értelem szerint 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

7.) Czukelterné Pőcze Zsuzsanna kérelme területbérleti díj csökkentése iránt 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti a kérelmet és az előterjesztést. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Az 

előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Ismerteti a bizottságok állásfoglalását, melyet 

elfogadásra javasolnak a Képviselő-testületnek. 
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Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy Czukelterné Pőcze Zsuzsanna 2015. 

évi 1.530.000,- Ft+ÁFA bérleti díját ne csökkentsék. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

174/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Czukelterné 

Pőcze Zsuzsanna 2015. évi 1.530.000,- Ft+ÁFA bérleti díját nem csökkenti. 

 

Határidő: értelem szerint 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

8.) Személyi ügy 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Mivel érintett, így nem vesz részt a szavazásban. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Az 

előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Ismerteti a bizottságok állásfoglalását, melyet 1 

tartózkodással elfogadásra javasolnak a Képviselő-testületnek. 

Balogh Balázs alpolgármester: Kéri, fogadják el, hogy Ambrus Tibor polgármestert 

köztisztviselői nap alkalmából 1 havi jutalomban részesítsék. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

175/2015. (VII. 6.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Ambrus Tibor 

polgármestert köztisztviselői nap alkalmából 1 havi jutalomban részesíti. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

 

 

VEGYES ÜGYEK: 

 

9.) Buszközlekedés helyzete 

 

Ambrus Tibor polgármester: Kértük a Nyugdíjas Klub aláírásával, hogy az Arácsi Füredi út 

szakaszon közlekedjen több buszjárat, mivel azon a részen Csopak által legjobban igénybe 

vett intézmények vannak. Utasszámlálást végeztek és nem egyezik a mi kérésünkben 

szerepeltekkel, nem értettek ezzel egyet. 



8 
 

Dr. Balogh Emil képviselő: A Rendelőintézet igénybevétele azoknak gond, akiknek nincs 

gépkocsija, a piac is ezen a vonalon van, illetve az okmányiroda is. Utast számlálni, amikor a 

szolgáltatás nem működik, ez nem elfogadható számára. Meg kellene válaszolni, hogy ezt 

nem fogadja el az önkormányzat. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Nehéz 

kérdés, eredmény centrikus cég, azt nézi gazdaságos-e az üzemeltetése vagy sem. Valamilyen 

köztes megoldásra kellene törekedni, hogy . Délelőtti kora délutáni időszakban egy járat 

beiktatása. 

Balogh Balázs alpolgármester: A Volán végzett egy felmérést, statisztikát, nem átfogó 

felmérést végzett ezzel kapcsolatban. Benne van két évszak, tél, nyár általában. A lakosság 

érdeke azt kívánná, hogy legyen egy reggeli járat a felső úton. Határozott kérést kell 

megfogalmazni feléjük, hogy a Veszprém-Felsőörsön keresztül haladó járat a Füredi út, 

Arácsi úton közlekedjen. 

Ambrus Tibor polgármester: Megfogalmaz egy levelet, melyet megküld a képviselőknek és 

a mindenki által elfogadott választ továbbítják a Volánnak. Nem egyszerű, eredmény 

centrikus cég. 

Balogh Balázs alpolgármester: A korábbi kifogás az volt, hogy az Arácsi út nem alkalmas a 

buszközlekedésre, úgy gondolja, hogy ez a probléma már megoldott. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozathozatal nélkül - 6 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül – felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

Volán Zrt-t keresse meg újból írásban, hogy a Veszprém-Felsőörsön keresztül haladó 

buszjárat a Füredi-Arácsi útvonalon sűrűbben közlekedjen. 

 

 

10.) Táblák helyzete 

 

Dr. Balogh Emil polgármester: Elfogadja, hogy az óvodánál ne állhassanak meg az autók. A 

rendelőnél viszont véleménye szerint megállhassanak, nem ért egyet a megállni tilos táblával. 

Ha azt akarják, hogy az óvodánál ne álljanak meg, fessék ki, hogy jármű ellen eltiltott terület, 

hogy ott ne állhassanak meg. 

Ambrus Tibor polgármester: Szakértői vizsgálatot készíttetett az önkormányzat a táblákra 

vonatkozóan, ott javasolták, hogyan lehet ezeket a táblákat elhelyezni. Megkérte Steierlein 

Attilát csináljon egy parkoló részt. A szakértő azt mondja, ott nem lehet megállni. Szigligeten 

sem lehet megállni a rendelő előtt. 

Dr. Szántód Anita jegyző: A közutakért a jegyző a felelős. Addig, amíg nincs baleset, addig 

nem veszik elő, de ha igen, büntetőjogi témába tartozik és ő a felelős. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Javasolja, hogy a megállni tilos táblát cseréljék le egy várakozni 

tilos táblára és egy 30 km-esre. 

Ambrus Tibor polgármester: Megtekinthető a szakértői vélemény. Ez alapján történik a 

táblák kihelyezése. Amennyiben nem ért ezzel egyet, bízzon meg egy másik szakértőt, aki azt 

mondja, hogy ott lehet, kifizeti az önkormányzat. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Elfogadja. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: A KRESZ 

szabályai szerint írta le, a parkoló autók miatt a gyerekek veszélyeztetve vannak, ezt 

fogalmazta meg a szakértő. 

Varga József képviselő: 6-8 éve kifejezetten az óvodás gyerekek szülei kérték vizsgálják 

felül, mert a gyerekekkel nem mertek átmenni az úton. Ekkor került a tábla kihelyezésre. 

Ambrus Tibor polgármester: Csak szakemberek véleményére hagyatkozhatnak. 
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11.) Zöldhulladék kihelyezés 

 

Dr. Balogh Emil képviselő: Nincs róla információ, hogyan történik a zöld hulladék elvitele. 

Ambrus Tibor polgármester: Megpróbáltunk Paloznakkal jó kapcsolatot kialakítani. Oda 

szállíttatjuk a zöld hulladékot. Reméli, hogy itt Steierlein Attiláéknak sikerül egy 

komposztálót létrehozni. A PROBIO Zrt-t fel kell szólítani és fel kell venni velük a 

kapcsolatot és a rendes testületi ülésre meghívni őket. 

 

 

12.) Felszíni vízelvezetés 

 

Ambrus Tibor polgármester: A pataknál adtak be árajánlatot. Tárgyalta a bizottság és 

elutasította. Falubejárást kell tartani ez ügyben, és a veszélyesebb frekventáltabb területeken 

kezdjék el a megterveztetését. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ez országos probléma. A vizek jönnek és folynak, ezt csak 

egy rendszerbe lehet kezelni. Jelen pillanatban horribilis összeg lenne, csak a tervezési része 

több 10 millió forint lenne. Szakemberek azt mondják leszakaszolni nehéz. 

Dr. Balogh Emil polgármester: Rendszerszerűen lehet vele foglalkozni. Ne egyszerre oldják 

meg, hanem sürgősségi sorrendet kell felállítani. A tervet is a szerint kell elkészíttetni, hogy 

hol vannak azok a területek, amelyek veszélyeztetettebbek. 

 

 

13.) Útszélek rendbetétele 

 

Ambrus Tibor polgármester: Falugondnokságnak kell szólni, ahol nincsenek rendben. Nem 

érti, miért van, hogy az utca egyik oldalát megcsinálják, a másikat nem. 

Dr. Balogh Emil polgármester: A másik oldalon is meg kell próbálni valakinek rendbe 

tenni. Azokat a tulajdonosat fel kell szólítani, akik nem gondozzák és elhanyagolt a területük. 

Ambrus Tibor polgármester: A Hegyalja utcán van egy telek, ahol 10 éve nem tudják 

megcsináltatni. Valami bírságolási tételt ki kell találni erre vonatkozóan. 

Simon Attiláné képviselő, Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: A 

szőlőterületekre vonatkozóan a bejárás eredményéről szeretne kérni egy beszámolót. 

Ambrus Tibor polgármester: A Falugondnokságot megbízzák, hogy figyeljenek erre. 

 

 

14.) Eltűnt okiratok 

 

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy ha a hivatalból eltüntettek okiratokat, 

akkor a hivatalban bűncselekménnyel lett valaki megvádolva, így kötelessége volt a 

rendőrségen feljelentést tenni. Kéri a képviselő-társak segítségét továbbra is abban, hogy ha 

eltűntek okiratok, akkor kapja meg a megfelelő büntetést, aki a hivatalon belül okiratokat 

tüntet el. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Ez az okirat, ami előkerült máshonnan hol van? A bíróság 

bekérte az illetékesektől. Két helyen volt fellelhető, az egyik földhivatal, a másik pedig a 

megyei hivatal. Az ítélőtábla annak alapján döntött, hogy ez az okirat előkerült. A vádiratban 

pedig az szerepelt, hogy ez nem létezik, és hogy ha van, akkor az csak bűncselekmény 

eredményeképpen jöhetett létre.  

Ambrus Tibor polgármester: Elnézést, de nem ezzel kapcsolatban tettünk bejelentést, 

hanem januárban vagy decemberben elhangozott, hogy hivatali iratokat tüntettek el és erre 

még a rendőrségen belül nem kaptunk választ.  
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Dr. Balogh Emil képviselő: Erről volt szó, amit mondott, hogy ez fellelhető a bírósági indító 

okiratba, hogy nincs ilyen, ha pedig van, akkor bűntény következtében jöhetett létre. Ami 

bizonyítást nyert, hogy van, és hogyha van, akkor nem bűntett eredményeként. Ennek alapján 

jött létre a döntés is, ami felmentette és az önkormányzatot elmarasztalta. Ez az okirat, amiről 

szó van, nem másról. Ez okmány volt, okiratok, testületi határozat volt, ami megalapozta a 

bíróság döntését.  

Ambrus Tibor polgármester: Nyilván a rendőrségről megnyugtató választ fognak kapni, 

nem kapott semmilyen határozatot ezzel kapcsolatban. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Elővette a bírósági okmányokat, ami nyilvánvalóan nem csak az 

ügyvédnél fellelhető, Simon Sándornál, hanem az önkormányzat irattárában is meg kell, hogy 

legyen. 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni az ülésen való részvételt, és 9.50 órakor az ülést 

bezárja. 

 

 

 

K.m.f. 
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